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Szanowna Pani Minister, 

 

Gazeta Prawna z dnia 31 maja 2017 roku doniosła, że „MEN […] potwierdza, że nauczyciele 

od przyszłego roku będą mogli liczyć na podwyżki pensji przez kolejne trzy lata. W tym czasie 

wynagrodzenia nauczycieli mają wzrosnąć o 15 proc.”, ale jednocześnie gazeta podkreśla, że 

„Minister Zalewska zaznacza jednak, że MEN nie zamierza zwiększać subwencji oświatowej, bo 

środków już jest bardzo dużo, tylko trzeba je właściwie podzielić.”. 

Wobec powyższego i działając na podstawie zapisu art. 2 ust. 1 i 2 oraz art. 10 ustawy 

o dostępie do informacji publicznej, zwracam się do Pani uprzejmie z wnioskiem, 

o przedstawienie mi następującej informacji publicznej: 

1. Czy rzeczywiście Ministerstwo nie zamierza zwiększać subwencji oświatowej, pomimo 

planowanej podwyżki dla nauczycieli o 15%? 

2. Gdyby rzeczywiście to było prawdą, to jak to niezwiększanie subwencji oświatowej, miałoby 

się do zapisu art. 28 ust. 1 ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego? 

Wnioskowane informacje proszę przesłać bez zbędnej zwłoki na adres bogdan[at]iar.pl. 

 
 

 

Z niskimi ukłonami, 

  /-/ 

 dr Bogdan Stępień 

 

 


